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J e g y z ő k ö n y v 

 

Felsőpakony Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete  

2023.10.04. 

napján megtartott rendes nyílt üléséről. 

Ülés megnyitásának időpontja: 18:00 

 

Jelen voltak Képviselők: Nagy János polgármester,  

 Czeczidlovszky Hervatin Gábor alpolgármester,  

 Horváth Gergely képviselő, 

 Győriné Vajda Zsuzsa  képviselő, 

 Bagoly Richárd képviselő, 

 Gálné Czető Éva  képviselő, 

 Oláh Istvánné  képviselő, 

Távolmaradt Képviselők:   

  

Jelenlévők/meghívottak:   Farkas Renáta      jegyző,  

Némedi Erika      pénzügyi csoportvezető, 

Szabóné Szabó Nikoletta   jegyzőkönyvezető. 

 

További jelenlévők a csatolt jelenléti ív szerint.  

 

Nagy János polgármester úr szeretettel köszöntött mindenkit a közmeghallgatással egybekötött rendes testületi ülésen. 

Ismertette a  napirendi pontokat. Megkérdezte, hogy van-e valakinek egyéb napirendi pontra javaslata. Mivel egyéb 

napirendi pontra nem érkezett javaslat, kérte, hogy aki a kiküldött napirendi pontokkal egyetért, kézfelemeléssel 

jelezze.  

Felsőpakony Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen – 0 nem 

szavazattal – 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 

101/2023. (X.04.) számú Képviselő-testületi határozat: 

Felsőpakony Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az alábbiak szerint fogadja el a 2023.10.04-i nyílt 

ülésének napirendjét:  

Nyílt ülés:  

 

1. Beszámoló Felsőpakony Nagyközség Önkormányzat 2022-2023. évi gazdálkodásáról, 2024. 

évre vonatkozó fejlesztéseiről 

Előterjesztő: Nagy János polgármester 

2. Közérdekű, lakossági kérdések és bejelentések 

 

1. napirendi pont Beszámoló Felsőpakony Nagyközség 

Önkormányzat 2022-2023. évi gazdálkodásáról, 

2024. évre vonatkozó fejlesztéseiről 

 Előterjesztő: Nagy János polgármester 

 

(előterjesztés szóban) 

 

Nagy János: elmondta, hogy 2022.10.19-én volt a legutóbbi közmeghallgatás. A 2022-es év legfontosabb eseménye, 

hogy a Sberbankból az önkormányzat maradéktalanul visszakapta pénzét. A zavartalan működéshez szükséges 

átmeneti segítséget, az Állam által nyújtott rendkívüli 150 millió forint támogatás év végén visszafizetésre került.  

Elmondta, hogy a prioritás: gyermekétkeztetés, bérek kifizetése, alapvető működés biztosítása volt. Köszönet mondott 

a képviselő társaknak, intézményvezetőknek, a hivatal dolgozóinak, hogy a nehézségek ellenére maximálisan helyt 

álltak. Átadta a szót Győriné Vajda Zsuzsának, a pénzügyi bizottsg vezetőjének, hogy ismertette az önkormányzat 

2022-2023. évi gazdálkodását.  

 

Győriné Vajda Zsuzsa: tisztelettel és szeretettel köszöntött minden kedves megjelent lakost. Prezentáció segítségével 

ismertette az önkormányzat 2023. évi gazdálkodását.  

Az Önkormányzat költségvetésének főbb számai:  

A 2023. évi költségvetési főösszege: 1.623.134 ezer Ft. 

Működési kiadások tekintetében jelentős tétel a személyi juttatások és annak bérjáruléka.  

Dologi kiadások tekintetében a különféle készlet beszerzések, kommunikációs szolgáltatások (telefon, internet), 

szolgáltatási kiadások (vásárolt élelmezés, közmű szolgáltatások, közvilágítás, orvosi ügyelet), ÁFA, és egyéb dologi 

kiadások. 
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Az Önkormányzat főbb költségvetési szervei, és működési kiadásai: 

Polgármesteri Hivatal: 121 millió Ft. 

Mesevár Napköziotthonos Óvoda: 223 millió Ft. 

Szabó Magda Könyvtár és Közösségi Ház: 41 millió Ft. 

Szociális és Gyermekjóléti Szolgálat: 37.5 millió Ft. 

Babóca Bölcsőde: 85 millió Ft. 

A működésre fordítható állami támogatás valamennyi intézmény esetében jóval kevesebb, mint a tényleges működési 

költség, így az önkormányzatnak a helyi adóbevételekből az óvoda  költségvetését több mint 60 millió forinttal kell 

kiegészítenie.  A bölcsőde esetében az önrész 30 millió, a szociális intézménynél 33 millió, míg a művelődési ház 

zavartalan működése 35 millió saját erő biztosításával lehetséges. Vagyis, csak az intézmények esetében 158 millió 

forint az éves önerő, ehhez adódnak még hozzá a fentebb felsorolt egyéb működési és dologi kiadások.  

Ezeknek az összegeknek a javát a helyi iparűzési adó adja, mely összeg a 2023 szeptember 30-ig befolyt adatokat 

figyelembe véve: 160 millió Ft, plusz 28 millió állami kompenzáció volt.  

Megköszönte a figyelmet, átadta a szót Polgármester úrnak.  

 

Nagy János: bemutatta a már befejeződött pályázatokat, a nyár egyik legkiemeltebb projektjét, az óvodafelújítást, a 

Gárdonyi Géza és a Dűlő út felújítását, ismertette a 2024. évre tervezett fejlesztéseket.  

Megkérdezte, hogy van-e valakinek hozzászólása, kérdése. Mivel egyéb kérdés nem érkezett, kérte, hogy aki az 

önkormányzat 2022-2023. évben végzett munkájáról szóló beszámolót elfogadja, kézfelemeléssel jelezze.   

 

Felsőpakony Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen - 0 nem szavazattal – 0 tartózkodással 

az alábbi határozatot hozta: 

102/2023. (X.04.) számú Képviselő-testületi határozat: 

Felsőpakony Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy 

a) az önkormányzat 2022-2023. évben végzett munkájáról szóló beszámolót 

elfogadja.  

 

Felelős: Polgármester 

Határidő: azonnal 

 

2. napirendi pont Közérdekű, lakossági kérdések és bejelentések 

 Előterjesztő: Nagy János polgármester 

Lakossági kérdések következtek.  

Témakörökbe gyűjtve az alábbi lakossági észrevételek érkeztek, melyek megoldására az elkövetkező hetekben 

kiemelt figyelmet fordít az önkormányzat.  

 

Házszámok és postaládák kihelyezése 

• Évek óta visszatérő, illetve folyamatos probléma. 

A település területén több utcában is problémát jelent az ingatlanok beazonosítása, tekintettel arra, hogy a 

házszámok egyáltalán nem, vagy nem megfelelő módon kerülnek kihelyezésre. A házszámtábla hiánya, vagy nem 

látható elhelyezése megnehezítheti a Mentőszolgálat, a Tűzoltóság, a Rendőrség, továbbá valamennyi 

közszolgáltató munkáját is. A postai kézbesítők munkáját pedig tovább nehezíti, hogy sok helyen postaláda sincs 

kihelyezve. Fontosak a házszámtáblák - ezek kihelyezésére kér mindenkit az önkormányzat.  

A soron következő Képviselő-testületi ülésen tárgyalásra kerül egy egységes arculatú házszámtábla rendelés 

lehetősége.  

Közlekedés 

• Az Eötvös és Petőfi utca csomópont környéken a reggeli gyalogos és kerékpáros közlekedés fokozott figyelmet 

kíván, a sok gyorsan közlekedő gépjármű miatt.  

A gyorshajtások visszaszorítását célozná az a rendőrségi kezdeményezés, mely alapján önkormányzati 

költségvetésből a rendőrök Felsőpakony Nagyközségben ellátandó önként vállalt túlszolgálatának biztosítására a 

Pest Vármegyei Rendőr-főkapitánysággal együttműködési-támogatási megállapodást kötne az önkormányzat. A 

túlszolgálat ideje alatt traffipax kihelyezése is kérhető.  

Szóba került az ún. TrafiBox telepítésének a lehetősége is, viszont ennek kiugróan magas a költsége. A gyáli 

őrskapitány tájékoztatása alapján az eszköz, a telepítés és az éves fenntartási költség elérheti a 10 millió forintot is.  

A közlekedési morál javítását elősegítendő lehetőségek megtárgyalása a soron következő testületi ülésen várható. 

• Bekötő útról a Nagykőrösi útra történő kikanyarodás 

Az előzni tilos tábla nehezen észrevehető helyen van, a záróvonal felfestés pedig csak Ócsa irányában valósult 

meg, de nagyrésze már le is kopott. Ennek megoldása érdekében felvesszük a kapcsolatot a Közútkezelővel és 

kérjük a tábla áthelyezését és a vonalak ismételt felfestését.  
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Továbbá a bekötő út és a Nagykőrösi út találkozásánál körforgalom létesítése céljából már több ízben is 

folytattunk egyeztetéseket a Közútkezelő területi vezetőjével, a megvalósításához a jelentős anyagi ráfordítás miatt 

keressük a megoldást, akár közös pályázati lehetőségeket.  

• Az I-es számú Ipari Parkban lévő Major úti lakosok közül már több ízben is érkezett megkeresés az 

önkormányzat felé a közvilágítás, csatorna hiánya és az oda vezető út rossz állapota miatt.  

Mivel az előzetes információk alapján a közvilágítás rendszerfejlesztéssel és kapcsolószekrény kiépítésével 

lehetséges, ezért a napelemes lámpák felhelyezése idő-és költséghatékonyabb megoldást jelentene. Szakember 

bevonásával folyamatban van a lehetőségek vizsgálata.  

A szolgáltató DPMV Zrt. elmondása alapján a területen a vezetékes ivóvíz ellátás biztosított, az ipari szennyvíz 

befogadása korlátozott, de csatornára történő rákötés kapcsán lakossági igényt nem utasítottak el.  

A Magyar Falu Programban már 3 éve pályázunk ennek az útnak a felújításra, sajnos ameddig több településen 

még a belterületi nagyobb kihasználtságú utak állapota is hasonló és felújítást igényel, addig ez a külterületi út 

vélhetően nem prioritás a bírálók szempontjából. Tudjuk, hogy ez az ott lakó néhány családnak nem jelent 

megoldást, a problémára igyekszünk forrást, megoldást találni. 

Szelektív és elektronikai hulladékelszállítás 

• Még júniusban tartottunk a játszótérrel szemközti önkormányzati ingatlanon ingyenes elektronikai 

hulladékgyűjtést. Július 1-től a MOHU Hulladékgazdálkodási Zrt. vette át a hulladékszállítást, ami szerződés 

újrakötéseket vont maga után egy erre kialakított elektronikai felületen keresztül, ami az önkormányzatot és az 

elszállítást végző céget is érinti. Az önkormányzat a szükséges intézkedéseket megtette, egyelőre várjuk a 

jóváhagyást, ezt követően a cég, aki vállalta az elszállítást, zöld utat kap és teljesítheti kötelezettségét. A folyamat 

végén járunk, várhatóan a probléma 1-2 héten belül rendeződik.  

• A zöldhulladékot és szelektívhulladékot több lakos elmondása alapján egy gyűjtőautóban szállítják el. DTKH-t 

írásban is megkeressük és jelezzük feléjük az észrevételeket.  

A közműszolgáltató DPMV Zrt. által üzemeltetetett szennyvíztisztító gépház kéményére szűrő felszerelése a 

kellemetlen szaghatások elkerülése miatt.  

A fejlesztés a DPMV Zrt. gördülő fejlesztési tervének része, amely alapján a szűrő beszerelése 2024-ben lenne 

esedékes.  

A szolgáltatót ismét megkerestük, részükről megerősítést kaptunk, hogy a munkálatok felmérése, a szűrőrendszer 

megrendelése folyamatban van, a lehető legrövidebb időn belül a kivitelezés is megkezdődik.  

Közterület karbantartás 

• Közterületekre kihelyezett fa, építési anyag, roncs autók stb.. Az Agora legutóbbi számában közzétettünk egy 

felhívást, amelyben kérjük az érintett lakosokat, hogy az ingatlanuk előtti közterületeket hagyják szabadon a 

felszólítások és esetleges büntetések elkerülése érdekében. Közös érdekünk a rendezett utcakép.  

• Az Eötvös és Kun utca sarkán lévő árkok körül magasabb a föld, emiatt a csapadékvíz nem folyik bele az árokba, 

ennek megoldási lehetőségeit megvizsgáljuk.  

Végül pedig az elhangzottak közül a legérzékenyebb téma egy sajnálatos visszaélési eset volt. Az ügyben az 

önkormányzat a rendőrségi feljelentést megtette, a nyomozás lezárásáig nem áll módunkban bővebb felvilágosítást 

adni. Kérjük ennek tiszteletben tartását. Az ügy lezárását követően a nyilvánosságra hozható információkat 

megosztjuk a lakossággal. 

 

Nagy János: megkérdezte, hogy van-e valakinek hozzászólása, kérdése. Mivel egyéb kérdés nem érkezett, 

megköszönte a megjelent lakosoknak, hogy aktív részvételükkel segítik a Képviselő-testület és a Polgármesteri 

Hivatal településért végzett munkáját. Az ülést bezárta. 

 

Az ülés zárásának időpontja: 19:50 

 

K.m.f. 

 
 


